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Dotyczy: problemu kadrowego w wykonywaniu kursów autobusowych.

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku (Dz. U.

1990 Nr 16 poz. 95 z późniejszymi zmianami), zwracam się do Pana z interpelacją w sprawie

problemu kadrowegowwykonywaniu kursów autobusowych.

W związku z doniesieniami medialnymi, ale także informacjami otrzymywanymi od

pracowników MPK, w niniejszej interpelacji chciałabym poruszyć problem wykonywania

kursów autobusowychwKrakowie.

Przez ostatnie tygodnie pojawiało się wiele medialnych publikacji mówiących o podwojeniu

liczby kursów wykonywanych przez firmę Mobilis, ale również o problemach z realizacją tych

kursów. Jako powód braku realizacji kursów wskazywano między innymi przebywanie

kierowców na zwolnieniach lekarskich, a jedną linię autobusową przeniesiono do obsługiMPK,

w celu zmniejszenia utrudnień.

Te wyjaśnienia pozostawiają jednak wiele wątpliwości, którymi dzielą się ze mną osoby bliżej

zaznajomione z tematem.

Zwracam się zatem do Pana Prezydenta z następującymi pytaniami:

1. Ile kursów nie zostało wykonanych przez firmęMobilis od zmianw rozkładach tj. od 19.

października oraz czy po przeniesieniu linii 511 do obsługiMPKwszystkie kursy zostały

wykonane?

2. Ile miasto straciło na niewykonanych kursach i czy umowa z Mobilisem przewiduje

w takiej sytuacji kary finansowe, ew. jakie?

3. Czy ZTP było informowane oraz czy miało możliwość sprawdzenia, że Mobilis nie

posiada wystarczającej liczby kierowców do obsługi wszystkich linii?



4. Czy są planowane dalsze działania w celu zapewnienia dostatecznej liczby kierowców

i wykonywania wszystkich kursów?

Zwyrazami szacunku,

AleksandraOwca


